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Od Uviniego do Marquinhosa...Prawdopodobnie ten drugi właśnie zagościł

w Romie po tym jak kierownictwo Giallorossi nie zdołało sprowadzić tego

pierwszego. Dziś wiemy, że Sabatini i spółka wyszli na tym bardzo dobrze.

Wywiadu dla gazzettagiallorossa.it udzielił agent obrońcy Romy, Roberto

Calenda. 

 

Rozdział Marqinhos - reprezentacja Brazylii?

- To Roma zajmuje się tą sprawą.

 

Rozmawiałeś z graczem?

- Rozmawiam z nim ciągle: nie jest tak, że chce dołączyć wcześniej do reprezentacji,

wie, że istnieją zasady, które należy przestrzegać.

 

Kiedy dołączy do brazylijskiej drużyny narodowej?

- Obecnie gra liga włoska, a on gra tutaj w Romie, potem dołączy do reprezentacji.

 

Stąd, żadnych problemów?

- Nie, żadnego typu kontrowersji ani problemów. Roma zajmuje się dobrze tą

sprawą z federacją brazylijską.
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